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Kaupunginvaltuusto 27.01.2025 § 11  
  

Kaupunginvaltuuston jäsen Marko Kuronen luki seuraavan 
valtuustoaloitteen:  
 
Arvoisa puheenjohtaja, hyvät valtuutetut, viranhaltijat ja muut kokousta 
seuraavat. 
 
Teimme aloitteen: Maksuttomat kuntosalikäynnit 65-vuotta täyttäneille 
vanhus- ja/tai työkyvyttömyyseläkkeellä oleville. Sivistys- ja 
kulttuurilautakunta päätti säästötavoitteiden estävän vapaalippu tai kortti 
käytännön. 
 
Siitä huolimatta tämä valtuusto on luvannut esim. uuden koulun 
suunnitteluun esitetyt 150 000 euroa ilman mitään selvityksiä mihin ne on 
tarkoitus käyttää. 
 
Miten kaikkeen muuhun tuntuu rahaa riittävän? 
 
Me perussuomalaiset esitämme, että aloite palautetaan sivistys- ja 
kulttuurilautakunnalle käsittelyyn ja pyydämme lisäselvityksiä uuden 
päätöksen teon tueksi. 
 
1. Kuinka paljon nykyisen palvelun käyttäjiä on ja mitkä ovat siitä 

kaupungille muodostuvat kustannukset. 
2. Paljonko uusia käyttäjiä palvelulle tulisi uuden aloitteen myötä ja mitkä 

olisivat kunnalle muodostuvat kustannukset? 
3. Jos kyseisiä palveluita ei olisi mahdollistettu lainkaan, mitkä olisivat 

arvioidut kustannukset kaupungille? 
4. Paljonko on euromääräisesti liikuntapalveluille asetettujen 

säästötavoitteiden määrä ja mihin palveluihin ne kohdistuisivat? 
 
Marko Kuronen, Sari Päivärinta, Jari Mäkinen, Seppo Tamminen ja Tapio 
Wikström.  
 

Päätös Kaupunginvaltuusto päätti lähettää valtuustoaloitteen kaupunginhallituksen 
valmisteltavaksi 

 
 
Kaupunginhallitus 17.02.2025 § 58    
76/12.04.01/2025    
 

Hallintosäännön 121 §:n mukaan valtuustoaloitetta ei oteta heti 
käsiteltäväksi, vaan se lähetetään kaupunginhallitukseen valmisteltavaksi. 
Kaupunginhallituksen tulee ottaa aloite käsittelyyn viivytyksettä. 
 
Valmistelu ja lisätiedot: 
hallintojohtaja Anitta Hietaniemi 
anitta.hietaniemi(at)taidekaupunki.fi, puh. 044 097 9202 
 

Esittelijä Kaupunginjohtaja Anne Heusala 
 

Päätösesitys Kaupunginhallitus päättää ohjata valtuustoaloitteen sivistys- ja 
kulttuuripalveluiden valmisteltavaksi. 

 



Käsittely kokouksessa Auli Välimäki esitti Marika Ala-Herttualan kannattamana, että aloitetta ei 
lähetetä valmisteluun.  

 
 Puheenjohtaja totesi, että koska oli tehty pohjaehdotuksesta poikkeava 
kannatettu esitys, on asiasta äänestettävä. Puheenjohtaja teki seuraavan 
äänestysesityksen: ne, jotka kannattavat kaupunginhallituksen 
päätösehdotusta äänestävät JAA ja ne, jotka ovat Auli Välimäen esittämän 
ja Marika Ala-Herttualan kannattaman esityksen kannalla, äänestävät EI. 
Äänestysesitys hyväksyttiin. Puheenjohtaja esitti, että äänestys suoritetaan 
nimenhuutoäänestyksenä. Äänestystapaesitys hyväksyttiin. 
 
 Äänestys suoritettiin. Toimitetussa äänestyksessä annettiin 4 JAA-ääntä 
(Arto Lampinen, Teemu Happonen, Janne Peltola ja Sari Päivärinta), ja 5 
EI-ääntä (Jyrki Innanmaa, Arto Lehtinen, Anna-Kaisa Pietiläinen. Auli 
Välimäki ja Marika-Ala-Herttuala).  
 
 Puheenjohtaja totesi, että kaupunginhallitus päätti äänin 4/5, että aloitetta 
ei lähetetä valmisteluun.   

 
Päätös Kaupunginhallitus päätti, että aloitetta ei lähetetä valmisteluun. 
 


